
 

 

Referat Fællesbestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 18.04.23, 2023 kl. 17.00 – 19.00 

 
Deltagere: Frank, Hanne, Helle, Jannie, Jimmi (ordstyrer), Kasper, Laura (tidsholder), , Mirjam (referent), Trine, 

elevrådsrepræsentanter Mynthe og Katrine 

 

Afbud: Malene 

 

 

 

Pkt. 1  Godkendelse af dagsorden (17.00-17.05) 

Beslutning:   

 

 

Pkt. 2  Nyt fra Børnehus/SFO (17.05-17.15) 

Orientering:  

Ledelse (TS):  

- Nærmer os 1. maj og Solsikkernes overgang til førskole 

- Nina og Kenneth er kommet godt i gang. 

- Kvalitetssamtale efter tilsynet af observatøren d. 30. maj 

o Hanne deltager fra bestyrelsen. 

 

Medarbejdere (KSN): 

- Glade for de nye ansigter, betyder at vi kan komme videre i pæd. Udvikling. 

- Vi har snakket meget overgange siden det fælles personale- og bestyrelsesmøde. 

- Førskolen skal være med til morgensamling om fredagen og forældrene informeres 

om at aflevere enten inden 8.15 eller efter kl. 9.00 

- Socialstories er et nyt arbejdsredskab har genbesøgt. 

 

  

Pkt. 3  Nyt fra skolen (17.15-17.25) 

Orientering:  

Ledelse (HN):  

- Skolestyrelsesvedtægterne opdateret: Skolelederen må beslutte om der skal 

konverteres til to-lærerordning. 

- Økonomi: Vi skal kun opfølge rigtigt i maj og i august, men vi følger budgettet med et 

lille plus. 

- Vi har afsluttet fagfordelingen med klasselærere, samlæsning og nyt skema efter jul. 

- 15. maj starter skemalægningen. 

- Klasselærer og samlæsning offentliggøres snart. 

- Børnene og forældrene får skemaet umiddelbart før ferien. 

- Lige nu: Temauge om skolefest og andre sociale tiltag. 

- APV er lige gennemført med et meget positivt resultat. Den skal til behandling i L-

med på mandag, hvor der skal laves en handleplan. 

- UVM-møde med Ebbe, Sofia, Lone og Helle. Den er også ret positiv, selvom de store 

er mere tilfredse end de små. 

- Snart skal der vælges fagportaler for næste skoleår. Clio og Alinea er lagt sammen og 

derudover har vi Gyldendal. 



 

 

- Fælles pædagogisk fundament evaluering: Alle ledere i Børn og Unge. Vi lægger vægt 

på privilegerede positioner. Særkendet ved barnet/personalet, der får det til at stå 

positivt frem. Der er konsulentfirma på, hvordan vi tager ledelse på det. 

 

Medarbejdere (MK): 

- Fredagen før ferien: 

o Asger på påskebesøg 

o Præmier til bordfodboldturnering 

o Skolernes sangdag 

- Fagdag i onsdags 

- Skolefest på torsdag, hele ugen som forberedelse. 

- Klassedannelse (overgange) 

 

 

Pkt. 4 Nyt fra Elevrådet (17.25-17.35) 

Orientering:  

- Elevrådsmissionen:  

o Vi har fået set alle filmene igennem  

o Ny meningsmåling på vej 

- Skolefamilier bruges til andre ting:  

o Bruges til mange andre ting 

o Nyest er skolefest-spisning 

- Bordfodboldturnering gik rigtig godt. 

o 72 deltagere 

o Fairplayprisen gik til Lionel og Lucas T 

o Ildsjælspris til Malthe D 

- Skole ABC uddeles til bestyrelsen. 

- Elevrådets oplevelse af fravær og ulemperne herved er næste fokusområde. 

 

 

Pkt. 5  Nyt fra formandskabet (17.35-17.40) 

Orientering: 

Ikke noget nyt herfra 

 

 

Pkt. 6 Støtteforeningen (17.40-17.50) 

Orientering: 

Orientering v/ Støtteforeningen 

- De har støttet maden til skolefesten. 

- De tjener 20.000 til Kulturperlens arrangementer. 

- Medlemmer: Folk glemmer at sætte den til betalingsservice. 

 

 

Pkt. 7  Branding (17.50-18.10) 

Indstilling: 

Drøftelse af brandingtiltag; 

Skave Skole og Børnehus på Instagram? 

 

Svar fra Kommunikation: 

”… Nu er I på Facebook i dag, så I kender jo de fleste overvejelser og problemstillinger, hvis 

I ønsker at bruge Instagram lidt på samme måde. Hvis det mere handler om 

rekruttering/stillinger, så kan der måske være andre løsninger. 



 

 

 

Der er noget praktik, I skal overveje. Hvem er det, der styrer/opretter profilen – I skal ikke 

kunne miste adgangen til den. Og i forhold til opsætningen skal den muligvis tilknyttes 

Business Suite, og der skal lukkes for svarfunktionen. Hvordan det skal gribes an, vil min 

gode kollega, webmaster Louise (cc), gerne hjælpe med…” 

 

Beslutning: 

Bestyrelsen er positive stillet overfor at bruge Instagram i forbindelse med branding. 

Bestyrelsen ønsker at dækningen bliver bredere. 

Det tages op med personalet. 

Der skal laves retningslinjer om brugen og Louise skal kontaktes, så det kan blive oprettet 

korrekt. 

 

 

Pkt. 8 Evaluering af fælles personalemøde med bestyrelsen (18.10-18.20) 

Indstilling: 

Evaluering af fællesmødet den 28. marts samt idéer til indhold på næste møde forår 2024 

 

Beslutning: 

- God, spændende og hyggelig aften 

- God indgang til og viden om principarbejdet. 

- Gode emner 

- Personalet kan se sig selv i det valgte 

- Ledelsen får et godt overblik sådan en aften. 

 

- Ide til 2024:  

o Branding og sociale medier  

o Gæst udefra - foredrag 

o Ekskursion 

 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - Vi siger tak for i aften til elevrådet - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 

Pkt. 9 Skolemad (18.20-18.30) 

Indstilling: 

Genopstart af Skolemad? 

Frank har spurgt i Multihuset, hvorvidt der er mulighed for at genoptage ordningen. 

Hvis ikke; drøftelse af om der skal arbejdes i andre muligheder. 

- Kis i køkkenet i Multihuset er åben for at få en ordning i gang. 

- Det behøver ikke være buffet på samme måde som sidst. 

- Skolen vil gerne samarbejde om en ordning. Fællesspisning sætter vi pris på. 

- Frank snakker stadig med skolemad.nu. UCH vil ud af aftalen. 

 

Beslutning: 

- De vil ikke tilbyde at der kan spises nede i Multihallen 

- Det er fordi der ikke er personale til fællesspisning 

- Portionspakket 

- Måske noget halvvarmt og noget koldt 

- Ikke pølsehorn og pizzasnegle 

- Frank afventer prisforslag menuforslag 

- Måske elevrådet høres ud fra forslagene 



 

 

 

Pkt. 10 Princip for underretning af hjemmet vedr. elevernes udbytte af 

undervisning. (18.30-18.50) 

Indstilling: 

Jimmi præsenterer sit udkast til drøftelse i fællesbestyrelsen 

 

Beslutning: 

- Vi tilretter efter at arbejdspapiret om meddelelsesbogen er færdiggjort. 

-  

 

Pkt. 11 Punkter til næste møde d. 25/5 (18.50-18.55) 

Beslutning: 

- Budgetopfølgning 

- Evaluere bedsteforældredag 

- Planlægning af valg til fællesbestyrelsen 

- Ideer til fællesmøde 2024 

- Fremlæggelse af ’Den styrkede pædagogiske læreplan’ 

- Skolemad 

 

 

Pkt. 12  Eventuelt (18.55-19.00) 

Beslutning: 

- Telegrammer til Katrine og Mynthe fra bestyrelsen: Jimmi ordner det. 

- Helle forsøger at få bestyrelsen til at kunne oprette mail til bestyrelsen som gruppe i 

AULA.  

- Mødedato efter sommerferien: 15/8 

 


